



BIDDER REGISTRATION FORM 投標註冊表

AUCTION TITLE 拍賣活動名稱		AUCTION DATE 拍賣日期	
FIRST NAME 名字		LAST NAME 姓氏	
COMPANY NAME 公司名稱		RESALE NUMBER 轉售許可號	
STREET 街道地址			
CITY 城市	STATE/PROVINCE 州/省	POSTAL CODE 郵政編碼	COUNTRY 國家
DAYTIME PHONE 日常電話號碼	MOBILE NUMBER 移動電話號碼	FAX 傳真號碼	
EMAIL 電子郵箱地址			
PAYMENT OPTION 付款選項	<input type="checkbox"/> CREDIT CARD 信用卡	<input type="checkbox"/> CHECK/CASH 支票/現金	
CREDIT CARD TYPE 信用卡類別	NAME ON CARD 持卡人姓名	EXPIRATION DATE 到期日期	
CREDIT CARD NUMBER 信用卡卡號	CCV 卡後三位數安全號		
BILLING ADDRESS (IF DIFFERENT) STREET 帳單郵寄地址			
CITY 城市	STATE/PROVINCE 州/省	POSTAL CODE 郵政編碼	COUNTRY 國家
PLEASE INDICATE HOW YOU WOULD PREFER TO RECEIVE YOUR INVOICES: 請選擇您想以何種方式收到帳單:		<input type="checkbox"/> E-MAIL 電子郵箱	<input type="checkbox"/> POST/MAIL 郵寄

A buyer's premium will be added to the successful bid price and is payable by the buyer as part of the total purchase price. The buyer's premium shall be: 20% up to and including \$20,000; 18% between \$20,001 to \$500,000; 16% above \$500,000; Live Auctioneer: Additional 3%.

買家應付之酬金將被添加到該中標價格，並作為由買方支付的總價格的一部分。買家應付之酬金率應為：落槌價的 20%（落槌價 \$ 20,000 以內）；落槌價的 18%（落槌價 \$20,001 到 \$ 500,000 之間）；落槌價的 16%（落槌價 \$ 500,000 以上）；Live Auctioneer: 附加 3%。

Payment is a precondition to removal. Payment shall be by cash, bank check or cashier's check drawn on a U.S. bank. All property shall be paid for and removed by the purchaser at his/her expense within seven (7) days of sale. ALL PROPERTIES SOLD AS IS. ALL SALES ARE FINAL! NO RETURNS. NO EXCEPTIONS.

Auction house is not responsible for packing and shipping; please contact us for recommended shippers. 買家應先付款後提貨。付款選項有現金，銀行支票或在美國銀行開具本票。凡在本公司所購買的所有物品買家必須在拍賣後的 7 天內必須付清貨款和取回。所有物品均以現狀出售。一經售出，概不退貨。沒有例外！拍賣行不負責包裝和運輸；請聯系我們為您推薦當地貨運。

Please write clearly and place your bids as early as possible, as in the event of identical bids, the earliest bid received will take precedence. Bids should be submitted at least 24 hours before the auction. We require a credit card on file to register for bid.

請您清楚填寫此表格並盡快出價，以為如在同一投標的情況下，將優先選擇接收到的最早的投標。投標應在拍賣前至少 24 小時提交。登記成為投標者提供信用卡信息。

****I have read and agreed to the terms and conditions of sale.**

**本人已閱讀並同意所有條款。

Signature 簽名	Print Name 正楷簽名	Date 簽署日期
FOR OFFICE USE ONLY:		
CUSTOMER NUMBER: _____	PADDLE NUMBER: _____	SALE NUMBER: _____
DEPOSIT AMOUNT: _____		